## Tender for the provision of Bicycle Rental Operation services at West Kowloon Cultural District ("WKCD")

The West Kowloon Cultural District Authority is looking for a qualified cycle track operator to bid for the provision of bicycle rental operation services at the West Kowloon Cultural District ("WKCD"). The contract period is 18 months. Guardian Property Management Limited ("Guardian") has been appointed and authorized by the Authority to execute the tendering process. If your company is interested in this tender, please provide contact person's name card when collecting tender document during office hours from 2 July 2013 to 8 July 2013.

Deadline of submission is 17:00 on 22 July 2013 (Monday).

In case of Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is hoisted or Black Rainstorm Warning Signal is in force for any duration between 9:00 a.m. and 12:00 noon on the tender closing date, the tender closing time will be extended to 12:00 noon on the next working day. All time references are Hong Kong time.

Tenders completed must be addressed to Tender Box, Guardian Property Management Limited, 7/F, Cityplaza One, 1111 King's Road, Taikoo Shing, Hong Kong, before the tender closing date/time. Late tenders will not be accepted. Should you have any enquiries, please contact our Mr. Adrian Wong of Business Development Department at (852) 2508 4706.

Guardian Property Management Limited 2.7.2013

## 西九文化區單車徑單車租賃及營運服務合約招標

西九文化管理局現正物色合資格的單車營運承辦商營運西九文化區單車徑之單車租賃及營運服務,合約為期 18 個月。佳定物業管理有限公司被委任及獲授權執行有關招標事宜。有意投標者請於 2013 年 7 月 2 日至 7 月 8 日辦公時間內,到香港太古城英皇道1111 號太古城中心壹座七樓提交聯絡人名片以索取標書。

截標日期及時間為2012年7月22日(星期一)下午五時正。

若八號或以上熱帶氣旋警告信號或黑色暴雨警告在截標當日之上午九時至正午十二時前懸掛,截標日期和時間會順延至下一個工作日的正午十二時。所有時間為香港時間。

投標書必須於截標前投入香港太古城英皇道 1111 號太古城中心壹座七樓, 佳定物業管理有限公司之投標箱內。逾時遞交的投標書, 概不受理。

如有查詢,請致電(852) 2508 4706 與佳定物業管理有限公司業務發展部黃漢麟先生聯絡。

住定物業管理有限公司 二零一三年七月二日